

# 白波涵Cissy

---

流明项目总监，网站技术运营，教案督导，写作课英文老师

## 个人背景

目前为美国大一留学生，于2014年来美留学，有近七年的丰厚留学经验。

从四岁起学习英语，因此拥有良好的英文写作，口语，阅读，以及听力基础。

拥有良好的语言表达能力，从小对英语就持有浓厚的兴趣。

个人爱好：手工，编程，绘画，音乐，以及游戏。

## 教育背景

于2020年六月毕业于美国Yorba Linda 高中，凭借四年的优异成绩并获得了金色印章文凭以及金色荣誉绳 (Gold cord)。

在高中时因为成绩优异，连续获得四年的加州奖学金荣誉 (CSF scholarship)。

在高中时平均绩点 (GPA) 为4.3，研修9门荣誉课程 (AP)，并全部取得了4分以上的好成绩 (满分5分)。

在高中时参与了学校开设的商学系列课程，并与该课程同学一起创办了学区的第一所校内学生商店 (Mustang Market)，方便师生采购文具以及生活用品。

在高中时创立speech and debate辩论社，并参加多次省/州级辩论赛。

在高中时参加了两年的模拟法庭校队 (美国高中特有的模拟法庭辩论联赛)，并担任重要的开庭律师一职 (pri-trial)，并在比赛中取得优异的成绩，并使得团队进入总决赛。

在高中时参加了四年的FBLA (Future Business Leader of America) 社团 (美国青少年商业领袖社团)，期间参加数次商业集会，与商界精英面对面交谈，以及数场涉及到商学知识的竞赛，(如经济，理财，领导学，会计等) 并多次进入洲立总决赛。

## 义工/工作经历

在美国著名升学机构维尔教育 (WEL-Education) 担任旗下社团总监督一年，其中包括撰写社团宣传文案，建设社团网站，管理社团正常运行，安排社团比赛流程，以及培养社员领导能力等。

在高中时参加多次由美国教会发起的圣诞鞋盒义工，在每年圣诞节前一周为非洲贫困地区的的孩子包装由好心人自愿捐献的圣诞节鞋盒礼物，并排查礼物中包含的有害物品。

多次组织并参与在美国贫困城市举办的免费生活物资发放的义工活动。

# Bohan Bai (Cissy)

---

Position: Lumio Education Project Supervisor, Website Technician, Teacher Trainer, English Writing Teacher

## **Background**

I am currently a freshman at college, my family immigrated to the U.S. in 2014, so I lived in the U.S. for a total of 7 years, and have gained vulnerable English learning experience.

I started learning English at four years old, so I would say that even though English is my second language, I know it pretty well when it comes to language basics.

I am very obsessed with English learning and have grown an ardent passion for it since a very young age.

My personal habits include handcrafting(clay modeling & folding), painting(acrylic and oil painting), coding, gaming, and music.

## **Education Background**

Graduated from Yorba Linda high school in June 2020, and received the Golden State Seal Merit Diploma as well as a gold cord for my outstanding academic achievement.

Received California Scholarship Award for four years of my high school because I maintained a stable 4.0 GPA.

Average GPA for high school is 4.3(took honor and AP classes), took a total of 9 AP classes, and got a 4 or above on all AP exams.

Participated in a three-year career learning Pathway - Mustang Business Academy(MBA) offered by my high school. The class of 2020 in the MBA established the first Campus Student Store - Mustang Marke in our district.

Founded a Speech and Debate Club during high school and participated in multiple county and state-level competitions.

Participated in my high school mock trial team for two years, and played the pri-trail role in competitions. Our team made it to the finals due to my outstanding performance for my role.

Participated in FBLA (Future Business Leader of America) club for four years, entered numerous business conferences as well as state and country-level business-subject related competitions.

### **Volunteer/Job Experience**

Worked as the club director for all the clubs established by WEL-JVG Education center, an educational institution that provides college counseling, study abroad, and tutoring services. I was responsible for designing the club websites, managing club operations, as well as training the club members on their leadership skills.

Participated in the Operation Christmas Child volunteer, which is a volunteer event offered a few weeks before Christmas. I am responsible for packing and removing any harmful products from the Christmas shoebox gifts donated for the children in the poverty regions of Africa.

Organized and participated in numerous free food distribution events for homeless people in different cities of the U.S.